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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki védi meg a munkavállalókat az esetlegesen 
visszaélésekre hajlamos munkaközvetítőkkel szemben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt  évek tapasztalatai  jól  mutatják,  hogy a Kormány a munkaügyi  központok szerepét  a
munkaközvetítő cégekkel szeretné pótolni. Azokkal, akik a hazai munkaerőhiány miatt már keleten
kopogtatnak – főleg Ukrajnában – munkavállalókért. Nyugati bérek helyett keleti munkaerő. Sajnos
idáig  vezetett  a  Kormány gazdaságpolitikája.  Ami  viszont  ennél  is  sajnálatosabb,  hogy vannak
olyan munkaközvetítő cégek, amelyek visszaélnek az emberek bizalmával. Ilyen például az Alba
Longa Pro 2018 Kft., amely 2018. szeptember 18-a óta felszámolás alatt áll, mégis folyamatosan
közvetített  munkavállalókat  egy  Esztergom-kertvárosi  céghez.  A  cég  számláit  az  eljárás
következtében zárolták és a dolgozók utolsó havi munkabérét már nem tudták kifizetni. A dolgozók
elmondása szerint megígérték, hogy ezt meg fogják tenni az eljárás lezárása után, de sajnos tudjuk,
milyen  az  élet,  mindig  a  becsületesen  dolgozók  járnak  pórul  a  végén.  Információm  szerint  a
kiközvetített  dolgozók átkerülnek az  említett  céghez,  pont  a  mai  naptól,  így remélhetőleg  ez  a
helyzet  nem  ismétlődik  meg  a  jövőben,  de  az  több  mint  felháborító,  hogy  2019-ben  ilyen
megtörténhet Magyarországon!

Mindezek  alapján  kérdezem  tisztelt  Miniszter  Urat,  milyen  lehetőségei  vannak  a
munkavállalóknak, hogy az őket megillető munkabért megkapják az említett cégtől? Hogyan
fordulhat  elő  ilyen  eset?  Miként  kívánják  megvédeni  a  jövőben  az  ilyen  esetektől  a
munkavállalókat?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. március 12.



Tisztelettel,

Magyar Zoltán
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